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Concrete vragen
Inleiding
Op of rond 11 augustus jl. kreeg het gebouw van de bibliotheek Neer 
te maken met wateroverlast na een hoosbui. Dat gebeurde eveneens 
een zestal weken geleden. Opnieuw na een hoosbui. In het gebouw is 
verder de heemkundevereniging gehuisvest. In de buurt zijn 
stemmen te beluisteren dat wateroverlast vaker voorkomt na 
nieuwbouw in de buurt. 

Vragen
1. Wat is de verklaring voor de wateroverlast? 

2. Is het juist dat wateroverlast zich de laatste tijd méér voordoet?

3. Welke oplossingen zijn mogelijk ter voorkoming van wateroverlast
    in de toekomst?

4. Is er contact geweest met de gebruikers, c.q. hebben deze
    klachten gemeld?

Datum: Ambtelijk advies
Advies: 
De vragen als volgt beantwoorden

1. Wat is de verklaring voor de wateroverlast? 
Tijdens de werkzaamheden aan een gedeelte van de Hoogstraat in 
Neer is het riool vervangen van de Steeg tot aan de het Schoolhofje. 
Het bestaande riool is hier gedeeltelijk verwijderd en gedeeltelijk 
dicht geschuimd (ter plaatse waar verwijderen van het riool door de 
ligging van kabels en leidingen niet mogelijk was). 
Alle huisaansluitingen (riool) zijn overgenomen op het nieuwe 
aangelegde riool. Echter de bibliotheek had nog een tweede 
aansluiting aan de zijkant van het gebouw. Omdat deze aansluiting 
op het dicht geschuimde riool zat zijn we deze bij de 



graafwerkzaamheden niet tegen gekomen en is deze niet 
overgenomen op het nieuwe riool. Normaal heeft een gebouw/woning 
1 aansluiting op het gemeentelijk riool vandaar dat we deze 
aansluiting gemist hebben.
Nadat we een melding van wateroverlast hebben gekregen is er actie 
ondernomen en is de gemiste (2de) aansluiting op het nieuwe riool 
aangesloten.

2. Is het juist dat wateroverlast zich de laatste tijd méér 
voordoet?
Nee, ondanks de heviger en frequenter neerslag is er geen 
substantiële toename in de overlast die leidt tot schade.

3. Welke oplossingen zijn mogelijk ter voorkoming van 
wateroverlast in de toekomst?
Maatregelen die getroffen worden zijn rioolverruimingen bij riolen die 
“te klein” zijn maar vooral afkoppelen van hemelwater. Afkoppelen is 
het scheiden van schoon hemelwater en vuil afvalwater. Op de 
meeste plaatsen in Leudal ligt nu nog maar één rioolbuis onder de 
weg. Daar komt zowel hemelwater als afvalwater in terecht. Door 
deze buis wordt het water meteen afgevoerd naar de 
rioolwaterzuiveringsinstallatie (RWZI). Koppelen we af, dan voeren 
we minder schoon water af naar de zuiveringsinstallaties en wordt 
het rioolstelsel ontlast. 

4. Is er contact geweest met de gebruikers, c.q. hebben deze
    klachten gemeld?
Ja, er zijn (op kosten van gemeente Leudal) ontvochtigers geplaatst. 
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